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Portefeuillehouder
Afdeling

1. In oktober 2019 is er een gesprek geweest met de eigenaren en ontwikkelaars van het 
project. Ook De Heeren van Zorg waren aanwezig.  In dit gesprek zijn de 
bouwtekeningen het zorgproject als geheel besproken. 
Naar aanleiding van dit gesprek waarbij uitdrukkelijk gewezen werd op de nota 
“kleinschalig wonen” hebben de initiatiefnemers een nieuw plan gemaakt en 
bijbehorende bouwtekeningen en exploitatie plan. Het plan was toen voldoende om de 
bouw door te kunnen laten gaan. Echter is op dit moment niet groen licht gegeven: 
waarom niet?

antwoord 

2. De zorginstelling heeft onderzoek gedaan in West Friesland naar de behoefte aan een 
dergelijk project. Uit diverse kanalen vanuit West Friesland is helder geworden dat          
een dergelijk project voor mensen met autisme wenselijk zou zijn. Een project van 8 
plekken zou makkelijk haalbaar zijn. Een van deze contacten heeft het aantal van 4 tot 
8 cliënten genoemd. Uw beleidsmedewerker heeft dit aantal als het absolute aantal 
genomen. Klopt het dat u alleen deze informatie heeft gekregen over de behoefte in de          
regio?

Antwoord

3. Naar aanleiding van bovenstaande heeft u besloten akkoord te kunnen geven op een 
maximaal aantal van 4 plekken: klopt dit?
Is het u bekend dat bij een maximaal aantal van 4 plekken het project niet rendabel is?

Antwoord



4. De aanloop naar het project loopt nu bijna een jaar waarin de voorwaarden om akkoord 
te geven vaak wijzigen. Er komt echter elke keer als wordt voldaan aan de             
wensen geen akkoord, maar wederom voorwaarden. Hoe komt het dat de voorwaarden 
steeds wijzigen? Wat is er aan de hand?

Antwoord

5. Klopt het dat omwille van het (Zorg) budget dit project nog niet is vergund? Zo ja, hoe 
lang is dit bij u bekend en waarom heeft u dit niet gedeeld met de initiatiefnemers?
Het is binnenkort of nu al mogelijk om buiten de fysieke plek de kosten voor de 
zorgappartementen door te belasten naar andere gemeentes als er inwoners komen 
buiten de gemeente Medemblik. Is dat bij u bekend en komt daar nog een regionaal 
overleg over met de initiatiefnemers om de indeling weer bespreekbaar te krijgen?
               

antwoord


